
PR OT OKÓŁ Nr XV 

z odbytej Sesji Rady Gminy w dniu 15 lipca 2008 r. 

Ustawowa liczba radnych 

Radnych obecnych na Sesji 

Radni obecni: 

1. Budek Jarosław 

2. Cieślak Adam 

3. Dewille Tomasz 

4. Herbsztajn Kazimierz 

5. Królak Paweł 

6. Kwaczyński Grzegorz 

7. Pieczątka Jerzy 

8. Pytka Józef 

9. Owczarek Lech 

10.Stępniak Teresa 

li.Stolarek Lucjan 

12. Wieteska Elżbieta 

- 15 

- 12 

Sesję rozpoczęto o godz. 10-tej 

a zakończono o godz. 13-tej 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli : 

1. Latek Andrzej -Wójt Gminy 

JJJł-

2. Stolarek Małgorzata - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cielądzu 

3. Jarzyńska Grażyna - Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Sierzchowach 

4. Janina Ciesielska - Sekretarz Gminy 

5. Wiesława Libera - Skarbnik Gminy 

6. Jadwiga Gaćkowska - Kierownik GZEASz 
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Przewodniczący Rady Gminy- Kazimierz Herbsztajn stwierdzając 

Forum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał otworzył obrady 

XV Sesji Rady Gminy Cielądz. 

Powitał przybyłych na Sesję radnych oraz zaproszonych gości, następnie 

przedstawił proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjecie protokółu z poprzedniej Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu 

Cywilnego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Cielądz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Cielądzu w samorządową instytucję kultury oraz 

nadanie jej statutu . 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych 

w szkołach publicznych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Cielądz. 

8. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie inwestycji w roku 2008. 

9. Zmiany budżetu i w budżecie gminy na rok 2008- podjęcie uchwały. 

10. Interpelacje. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

Ponadto Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie 

Dodatkowego punktu pod obrady Sesji a mianowicie : 

1. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia punktu wychowania 

przedszkolnego w gminie Cielądz jako punkt 10 

2. Punkt 10 przesunięcie na punkt 11 

3. Punkt 11 na punkt 12 

4. Punkt 12 na punkt 13 
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Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Punkt 3 

Protokół z poprzedniej Sesji został wyłożony do wglądu . Radni do protokółu 

tego nie wnieśli uwag i protokół ten został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 4 

- Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o przedstawienie 

sprawy powołania Kierownika USC. 

- Wójt Gminy poinformował, że na początku maja odbył się konkurs na 

Kierownika USC, konkurs ten wygrała Pani Olga Kmita, z dniem 17 lipca 2008 r. 

może podjąć pracę w tutejszym urzędzie w związku z powyższym zgodnie 

z ustawą Prawo o aktach Stanu Cywilnego Rada Gminy powołuje na stanowisko 

Kierownika USC w związku z powyższym należy podjąć uchwałę w w/w 

sprawie. 

- Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Olgę Kmitę o 

przedstawienie swojej osoby. 

- Pani Olga Kmita poinformowała, że staż pracy ogólny wynosi 5 lat 

w Urzędzie Miasta w Białej Rawskiej o ostatnio od 1.07.2008 r. nadal jako 

Z-ca Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Białej Rawskiej, posiada 

wykształcenie ukończone studia wyższe zarządzanie i marketing w zakresie 

Finansów i rachunkowości oraz magisterskie uzupełniające na kierunku 

ekonomia w zakresie bankowość. Zapewniam, że swoje obowiązki wynikające z 

zakresu czynności będę wykonywała sumiennie. 

- Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Cielądzu. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/78/08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 5. 

- Sekretarz Gminy Janina Ciesielska poinformowała radnych, że 

zgodnie z rozporządzeniem w sprawie zasad wynagradzania pracowników 

samorządowych wynagrodzenie Wójta Gminy winno wynosić minimalnie 

w kwocie 7680 brutto obecnie Wójta wynagrodzenie wynosi 6656 zł. 
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Wszyscy radni otrzymali projekty uchwały w których jest wskazane obecne 

wynagrodzenie i wynagrodzenie obowiązujące minimalne i maksymalne 

- Stolarek Lucjan radny wnioskował o podwyższenie wynagrodzenia 

najniższego w tabeli o 10 % i takie wynagrodzenie zaproponował Wójtowi. 

Po wyliczeniu zgodnie z propozycją radnego wynagrodzenie ogółem 

stanowi kwotę 8448 zł. brutto. 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Wójta. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/79/08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 6. 

- Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza Gminy o 

przedstawienie sprawy przekształcenia Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Cielądzu w samorządową instytucję kultury. 

- Sekretarz Gminy Janina Ciesielska poinformowała, że Gminna 

Biblioteka w Cielądzu winna być zgodnie z przepisami utworzona jako 

instytucja kultury na podstawie ustawy o organizowaniu i prowadzeniu 

działalności kulturalnej, obecnie Biblioteka była wyodrębniona w prowadzeniu 

księgowości obecnie, po przekształceniu w instytucję kultury będzie niezbędna 

odrębna księgowość, takie zalecenia również będą z obecnej kontroli RIO, w 

związku z powyższym koniecznym jest dostosowanie istnienia Biblioteki do 

obecnie obowiązujących przepisów prawnych, zmianę w organizacji Gminnej 

Biblioteki proponujemy z dniem 1 stycznia 2009 r. Wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Cielądzu. 

- Przewodniczący Rady Gminy- przedstawił projekt uchwały w sprawie 

Nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Cielądzu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV /80/08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 7. 

- Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza Gminy o 

przedstawienie sprawy w zakresie zasad korzystania ze stołówek szkolnych w 

szkołach na terenie gminy. 
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- Sekretarz Gminy Janina Ciesielska poinformowała radnych, 

o zmianie ustawy o systemie oświaty z której wynika obowiązek ustalenia 

zasad korzystania ze stołówek szkolnych. Odbyło się spotkanie z Dyrektorami 

szkół w których prowadzoną są stołówki szkolne, po przeanalizowaniu kosztów 

produktów zakupionych do przygotowania posiłków wynika, że koszt zupy 

/tj. koszty wsadu/ wynoszą średnio 1,40 zł. w związku z powyższym proponuje 

się aby opłaty za korzystanie z posiłku w stołówkach szkolnych wynosiły 

1,40 zł. za posiłek/ co odpowiada kosztom surowców zużytych do 

przygotowania posiłku/ 

- Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 

Korzystania ze stołówek szkolnych w szkotach publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Cielądz. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/81/08 stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 8. 

- W sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 

Inwestycji w roku 2008, Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy 

Panią Liberę Wiesławę o przedstawienie w/w sprawy. 

- Pani Libera Wiesława-, że na zaplanowane inwestycje tj. budowę drogi 

Gminnej w Niemgłowach należy zaciągnąć kredyt długoterminowy w kwocie 

100.000 zł. oraz przebudowę drogi gminnej w Komorowie w kwocie 430.00 zł. 

Kredyt ten będzie spłacony w latach 2009-2013. 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie inwestycji w roku 

2008. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/82 /08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 9. 

-Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika Gminy o 

przedstawienie proponowanych zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 

2008. 

- Pani Libera Wiesława przedstawiła proponowane zmiany budżetu 

a mianowicie: 

- zwiększenie dochodów o kwotę 20.734 zł. oraz wydatków o kwotę 20.734 zł. 

w związku z zatrudnieniem pracowników na robotach publicznych na 

wynagrodzenia osobowe i pochodne, jest to dofinansowanie części 

wynagrodzenia do środków pochodzących z Biura Pracy. / zał. Nr 1 i 2/ 
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- zwiększenie wydatków- na pokrycie kosztów związanych z prowadzonym 

postępowaniem nabycia spadku oraz remont szkoły Sanogoszcz - w kwocie 

• 5 .OOO zł., na zakup drzwi i szafy metalowej do kancelarii tajnej-w kwocie 

S000zł. - promocja gminy w kwocie 3000 zł. oraz zakup komputera GOPS na 

świadczenia rodzinne w kwocie 3.600 zł. /zał. 3/ 

- zwiększając wydatki na zakup komputera należy dokonać zmiany 

w zadaniach inwestycyjnych a mianowicie zwiększenie zadań inwestycyjnych 

o zakup komputera na kwotę 3.600 zł. /zał. Nr 4 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt Uchwały w sprawie 

dokonania zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2008. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/83/08 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 10. 

- W sprawie utworzenia punktu wychowania przedszkolnego 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Wójta Gminy o przedstawienie 

powyzszeJ sprawy. 

- Wójt Gminy poinformował, że obecnie mieszkańcy Cielądza 

wystąpili z wnioskiem o utworzenie, chętnych dzieci jest około 23, 

wcześniej przedszkole zostało zlikwidowane ze względu na bardzo mała liczbę 

dzieci. Wystąpiliśmy z wnioskiem o środki finansowe do Urzędu 

Marszałkowskiego na utworzenie punktu przedszkolnego w Szkole 

Podstawowej w Cielądzu. Projekt opiewa na kwotę 278 tys. zł. na dwa lata. 

Planujemy utworzenie punktu przedszkolnego z dniem 1 września 2008 r. 

przy zatrudnieniu 2 nauczycieli i obsługi, punkt przedszkolny czynny byłby 

9 godzin od poniedziałku do piątku włącznie z przerwą wakacyjną w m-cu lipcu, 

o ile dostaniemy środki finansowe stanowiło by to około 95 % kosztów 

utrzymania przedszkola. Wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

utworzenia punktu przedszkolnego jest to wg zmiany ustawy o systemie 

oświaty inna forma wychowania przedszkolnego, o ile nie dostaniem środków 

finansowych będziemy zastanawiać się czy będziemy to zadanie realizować z 

własnych środków czy też będziemy zmieniać uchwałę, przy czym należy 

pamiętać, że zapewnienie opieki przedszkolnej należy do zadań własnych 

gminy. 
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- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie 

utworzenia punktu przedszkolnego w gminie Cielądz. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XV/84/08- stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 11. 

- W tym punkcie Wójt Gminy podziękował wszystkim za udział w pikniku 

rodzinnym w Cielądzu a zwłaszcza za zaangażowanie się mieszkańców wsi 

Sierzchowy, Gutki, Sanogoszcz, Ossowice, Cielądz w przygotowaniu dań 

regionalnych danych miejscowości. Uważam, że takie spotkania integrują 

naszych mieszkańców i w przyszłości prosimy o włączenie się pozostałych 

mieszkańców naszej gminy. 

- został rozstrzygnięty przetarg na drogę Niemgłowy na kwotę 

208 tys. brutto. 

- rozstrzygnięty został przetarg na drogę Komorów na kwotę 612.405 zł. 

- rozbudowa wodociągów dokumentacja jest na ukończeniu i będziemy 

ogłaszać przetarg, 

- 23 lipca odbędzie się przetarg na termomodernizację budynku urzędu 

gminy, 

- jest wożony kamień i będzie jeszcze ogłoszony przetarg na kamień. 

- Stępniak Teresa - przedstawiła pismo w sprawie przeznaczenia 

środków finansowych na zakup altanki i postawienie jej w Sierzchowach koło 

stawu. Jest to miejsce spotkań mieszkańców, obecnie mieszkańcy wsi 

społecznie angażują się w pielęgnację otoczenia stawu /koszenie, pielenie/ 

Kwaczyński - podziękował Staroście za wybudowanie odcinka 

drogi Stolniki - Strzałki. 

- wnioskował o oznaczenie drogi w Stolnikach jako teren zabudowany, 

obecnie brak takiego znaku powoduje, że kierowcy jeżdżą bardzo szybko 

i grozi to wypadkiem, 

- wnioskował o kamień na drogę od Zająca do nowej drogi v 

Pieczątka - należy dokonać oczyszczenia rowu z zakrzaczeń·przy V 

drodze wojewódzkiej na wysokości drogi Rylsk- Nowe Miasto przy krzyżu. 

Królak Antoni - na drodze koło gruntów Pająka są doły należy v 

wyrównać dowieść kamienia 
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Punkt 12. 

- Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę Powiatu o zabranie głosu. 

- Matysiak Józef - Starosta Rawski- podziękował za zaproszenie 

Na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

- W zakresie dróg wykonujemy zadania w miarę naszych możliwości 

finansowych miło jest przyjąć podziękowania za wykonane prace drogowe 

Dotyczy to drogi Stolniki - Strzałki. 

- dróg powiatowych jest wiele do wykonania, realizacja jest możliwa tylko 

o ile pozwalają środki finansowe, będzie realizowana nakładka asfaltowa na 

drodze Ossowice, utwardzenie kamieniem drogi Sanogoszcz-Matyldów 

oraz droga w Mroczkowicach, 

- sprawa drogi w Zuskach, po uregulowaniu spraw własnościowych odcinka 

drogi około 700 mb, będziemy mogli przystępować do wykonania 

dokumentacji a następnie do wykonania tej drogi, 

- dokonano zakupu urządzenia/ gotowanie asfaltu/ i będziemy wykonywać 

łatanie dziur we własnym zakresie, 

- była interpelacja w sprawie wycinki zakrzaczeń i trawy na poboczach przy 

drogach powiatowych, wycinka będzie robiona sukcesywnie, nie jesteśmy 

w stanie jednocześnie dokonać oczyszczenia wszystkich rowów, prace te 

są realizowane, na terenie gminy Cielądz prace będą realizowane w sierpniu, 

- znaki drogowe są bardzo niszczone i tak naprawdę nie wiadomo komu te 

znaki przeszkadzają, będą te znaki odnawiane, lub zakupione nowe, 

- byt wniosek z Komorowa od Pana Zielińskiego w sprawie wykonania barierki 

przy mostku - barierka ta będzie wykonana, 

- dotyczy sprawy szpitala, będzie następować przekształcenie tej jednostki, 

jednak warunkiem będzie budowa nowego obiektu, 

- realizujemy bieżące remonty szkół , wymiana centralnego ogrzewania, 

docieplenia budynków, itp, 

- przeznaczyliśmy 16 tys. zł. na dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji, 

-działalność rozpocznie punkt aktywizacji osób niepełnosprawnych dla 200 

osób /praca w dawnej spółdzielni/ 

- ma również powstać hurtownia spożywcza, 

- powstaje też obiekt branży budowlanej 

- chciałem wszystkich poinformować ,że dożynki powiatowe w tym roku 

odbędą się 24 sierpnia 2008 r. w Boguszycach zapraszamy wszystkich 

do wzięcia udziału w tych dożynkach, 
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- powiat jest właścicielem działki w Sierzchowach i Ośrodka Zdrowia 

i zadaję pytanie, czy Wójt jest zainteresowany prowadzeniem ośrodka 

Zdrowia w Sierzchowach. Powiat jako jednostka samorządowa ma dbać 

o prawidłowe wydatkowanie środków finansowych, obecnie do utrzymania 

Ośrodka zdrowia powiat dopłaca ,zgodnie z rozporządzeniem Ministra 

Zdrowia pomieszczenia i urządzenia powinny odpowiadać pod względem 

fachowym i sanitarnym, powiat nie dysponuje środkami finansowymi 

pozwalającymi na przeprowadzenie remontu i modernizacji Ośrodka Zdrowia 

w związku z powyższym proszę Pana Wójta i Radnych o zajęcie stanowiska 

w tej sprawie. 

- Pani Pytka Barbara - przedstawiła, że Wójt Gminy ogłosił na terenie 

gminy suszę, w związku z tym można składać wnioski o wyszacowanie strat 

powstałych w wyniku suszy w zbożach, warzywach, użytkach zielonych. 

Wnioski należy składać do końca lipca 2008 r. 

- przedstawiono również informację o terminach zbiórki 

Sprzętu elektrycznego i elektronicznego przez firmę SULO - odbiór nieodpłatny. 

- Przewodniczący Rady odczytał pismo odpowiedź Lekarza 

rodzinnego na wniosek z poprzedniej sesji Pana Machnickiego dotyczący 

cennika usług medycznych w ośrodku zdrowia w Cielądzu . 

Lekarz Rodzinny poinformował, że badania cukru cholesterolu, moczu są 

Wykonywane bezpłatnie, z tego względu fundusz nie przewiduje umieszczania 

cennika badań gdyż przychodnia nie prowadzi działalności komercyjnej. 

- przedstawiono pismo Starosty Rawskiego w sprawie dożynek 

Powiatowych, jak również informację, że dożynki odbędą się w Boguszycach w 

dniu 24 sierpnia 2008 r., natomiast do przedstawicieli grup wieńcowych 

skierowano zaproszenie na spotkanie w dniu 25 lipca o godz. 11-tej w świetlicy 

UG Rawa Mazowiecka celem omówienia spraw organizacyjnych. 

- przedstawiono pismo Koła Łowieckiego „Przepiórka" Inowłódz 

informujące aby podjąć wspólne działanie zmierzające do zminimalizowania 

szkód wyrządzanych przez dziki, poprzez zorganizowanie zebrań wiejskich przez 

sołtysów, natomiast członkowie koła poinformują szczegółowo o metodach 

skutecznego przeciwdziałania szkodom w uprawach, o środkach, których należy 

do tego użyć. 

- Wójt Gminy- w sprawie pisma koła Łowieckiego „Przepiórka" 

należy na następną Sesję poprosić prezesów Kół Łowieckich na terenie naszej 

gminy w celu wyjaśnienia spraw związanych ze szkodami w uprawach rolnych 

przez dziką zwierzynę. 
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Punkt 13. 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad, zakończono obrady XV 

Sesji Rady Gminy Cielądz. 

{ł I ' • 

J/40~f~* 


